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#VODNJANSKI GRADONAČELNIK POJASNIO I IMENOVANJE DIREKTORA CASTELIERA

MARKA ŠARIĆA, IZBOR RAVNATELJICE POU-a I USTROJ GRADSKE UPRAVE#

Vijećnici Gradskog vijeća Grada Vodnjana na sjednici vijeća u ponedjeljak 6. veljače 2023.

jednoglasno su potvrdili prijedlog imenovanja djelatnika gradske uprave Marka Šarića na

mjesto direktora trgovačkog društva Castelier d.o.o. Društvo je osnovao Grad s ciljem promocije

Vodnjanštine, revitalizacije starogradske jezgre, ali prvenstveno radi pokretanja turističkog

razvoja i jačanja gospodarstva našeg Grada.

- Odredio sam prioritete djelovanja Grada i oni se odnose na razvoj sakralnog turizma, na

postavljanja Vodnjana na svjetsku mapu sakralne baštine, kao što smo se odredili za Vodnjan

na mapi najbolje maslinarske regije na svijetu. Znam da smo ambiciozni, ali tako mora biti. Prvi

korak koji smo napravili bila je ovogodišnja promocija mladog maslinovog ulja, kojom smo

pokazali smjer kojim želimo ići. Sada je na red došao i korak prema razvoju sakralnog turizma.

Dobili smo stručnu strategiju, vrijeme je da je počnemo provoditi i da grad konačno zaživi.

Dosadašnjem direktoru Andrei Manzinu, kojem istječe mandat, zahvalan sam na vrijednom

radu i posvećenosti te na tome što je preuzeo tvrtku u najteže vrijeme. A novi direktor Marko

Šarić, također djelatnik gradske uprave, rad Casteliera će usmjeriti na stvaranje sinergije svih

dionika turizma. Inače, treba reći da su od prvog dana Casteliera direktori imenovani iz redova

gradskih djelatnika koji tu funkciju obavljaju zajedno sa svojim redovnim zaduženjima i tako će

biti i dalje, sve dok Castelier u potpunosti ne stane na noge, stvori preduvjete za razvoj turizma i

mogućnosti za ustroj vlastitog menadžmenta.

Marko Šarić jedan je od mojih suradnika i kod njega sam prepoznao izuzetnu volju za radom,

posebno na području turizma. Rezultati koje je postigao u organizaciji Vodnjanskog ljeta i drugih

projekata kvalificiraju ga za to da mu ponudim priliku da se dokaže i po pitanju razvoja

sakralnog turizma. Stoga je dobio obavezu predstaviti svoj plan rada i konkretne korake o

podizanju turističkog potencijala te sadržaja za ovu turističku sezonu, kao i plan za produljenje

pred i posezone.

Pred vijećnicima se našao i moj prijedlog o razrješenju ravnateljice POU-UPA "Vodnjan" Jelene

Kancijanić kao i njeno imenovanje na mjesto vršiteljice dužnosti ravnatelja, s obzirom da

nadležno ministarstvo osporava postupak natječaja za izbor ravnatelja.

Osnovna je stvar oko imenovanja ravnateljice POU-a što u tekstu natječaja nije bilo striktno

navedeno kojim se dokumentom dokazuje pet godina radnog iskustva u struci, iako su svi

kandidati ispunjavali taj uvjet. Prihvaćam da je to proceduralni propust gradske uprave, ali to

nikako ne umanjuje činjenicu da je Jelena Kancijanić u kratko vrijeme znatno unaprijedila rad

POU-a, što se vidi i iz realiziranih sadržaja i programa u protekloj godini. Treba reći da se na

natječaju u prosincu 2021. godine Jelena Kancijanić predstavila kao najbolji kandidat i dobila

potvrdu svih pet članova Upravnog vijeća POU-a!

Vijeće je donijelo i odluku o reorganizaciji gradske uprave na način da dva upravna odjela

spajamo u Jedinstveni upravni odjel s jednim pročelnikom. Od dosadašnjih šest odsjeka formirat

će se pet, s obzirom da odsjeci za građenje i komunalno postaju jedan. Nakon godine i pol

dana, boljeg uvida u situaciju i detektiranjem dobrih i loših strana dosadašnje organizacije,

 1 / 2

Phoca PDF

http://www.phoca.cz/phocapdf


Pastrovicchio: Žao mi je što su oporbeni vijećnici bojkotirali sjednicu Vijeća

Kategorija: ISTRAAžurirano: Utorak, 07 Veljača 2023 13:47

Objavljeno: Utorak, 07 Veljača 2023 13:47

vjerujem da smo pronašli model koji će moći odgovoriti na sve izazove te doprinijeti

kvalitetnijem, bržem i funkcionalnijem radu. Na početku mandata uvidjeli smo da su odjeli bili

međusobno nepovezani, što smo uspjeli ublažiti prethodnom reorganizacijom, a sada s

Jedinstvenim upravnim odjelom idemo na još jače povezivanje gradskih službi.

Na koncu, žao mi je što oporbeni vijećnici nisu prisustvovali sjednici i što za njihov bojkot

saznajem iz medija. Kao vijećnici su preuzeli obavezu sudjelovanja u radu Vijeća i gradska

vijećnica je mjesto na kojem treba voditi razgovore o razvoju Vodnjana, bez obzira na različita

mišljenja ili suprotstavljena politička stajališta, pojasnio je Edi Pastrovicchio, gradonačelnik

Vodnjana imenovanja. (iPress) 
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